
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce Máslovice dne 26. 10. 2021 
 
Přítomni zastupitelé obce:  
Iva Buková, Petr Herman, Ing. Aleš Illichman, Martina Kovácsová, Ing. Vladimíra Sýkorová, 
Mgr. Ludmila Szöllösová, 
Omluveni: Miluše Švarcová 
Veřejnost: 1 osoba      Zahájení:  20:20 hodin 
 
1. Jmenování zapisovatelky, volba ověřovatelů zápisu, kontrola zápisu z minulého 
zasedání 
Zasedání zastupitelstva obce zahájila ve 20.20 hodin starostka obce Ing. V. Sýkorová (dále 
jen „předsedající“), která přivítala přítomné. Předsedající určila zapisovatelkou pana Aleše 
Illichmana. Jako ověřovatele zápisu navrhla Petra Hermana a Martinu Kovácsovou. Optala se, 
jestli navržené osoby s tímto souhlasí nebo pokud zastupitelé mají jiný návrh na ověřovatele 
zápisu, aby jej uplatnili. Předsedající přečetla návrh usnesení a dala hlasovat.   
 
Návrh usnesení 1/7/21:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje ověřovatele zápisu Petra Hermana a Martinu 
Kovácsovou a zapisovatele Aleše Illichmana.  
Hlasování: PRO-  6, PROTI - 0 , ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno.  
 
2. Schválení programu, kontrola zápisu z minulé schůze 
Předsedající předložila zastupitelstvu obce ke schválení návrh programu zasedání tak, jak byl 
zveřejněn na úřední desce. Navrhla opravit v programu číslování u rozpočtového opatření. 
Bude jen č. 6. Navrhla přidat bod o schválení smlouvy na dotaci na přívoz. Dala možnost, aby 
se zastupitelé k programu vyjádřili.  
Předsedající přečetla upravený program zasedání:  
 
Navržený program ke schválení:      

1. Jmenování zapisovatele/ky, volba ověřovatelů 
2. Schválení programu 
3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
4. Rozpočtové opatření č. 6 
5. Schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene   
6. Schválení Smlouvy o poskytnutí dotace na provoz přívozu na rok 2021 
7. Projednání žádosti o půjčku 
8. Schválení konání kulturních akcí na rok 2022 
9. Různé 
10. Diskuse  

 
Předsedající vyzvala k diskusi o programu, dala hlasovat o navrženém programu.  
 
Návrh usnesení 2/7/21:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje navržený program schůze.  
 
Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE - 0 
Usnesení schváleno.  
 
 



3. Kontrola zápisu z minulé schůze 
Předsedající se otázala, zda někdo má připomínky k zápisu z minulého zasedání.  
Připomínky nebyly. 
  
4. Rozpočtové opatření č. 6  
 
Příjmy navýšeny o 273 890 Kč a výdaje o 220 000 Kč.  
 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
 
5. Schválení Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě   
Starostka seznámila přítomné s výše uvedenou smlouvou, která se uzavírá se Středočeským 
krajem zastoupeným Krajskou správou a údržbou silnic Středočeského kraje. Je to smlouva o 
smlouvě budoucí o zřízení služebnosti inženýrské sítě k pozemní komunikaci a podmínkám 
stavby a provozu Kanalizace pro veřejnou potřebu – odkanalizování území obce Máslovice. 
Středočeský kraj je výlučným vlastníkem pozemku p. č. 171/1 a 161/1 v k.). Máslovice a obci 
Máslovice (silnice č. III/24219). Před zahájením prací bude muset oprávněný, tj. obec 
Máslovice uhradit 3 110 Kč + DPH. 
 
Návrh usnesení 3/7/21:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí  
č. S-1687/0006601/2021 – MH/BEN/BS o zřízení služebnosti inženýrské sítě k pozemní 
komunikaci a podmínkám stavby a provozu Kanalizace pro veřejnou potřebu – 
odkanalizování území obce Máslovice a pověřuje starostku k jejímu podepsání. 
  
Hlasování: PRO – 6, PROTI – 0, ZDRŽEL SE –0  
Usnesení schváleno. 
 
6. Schválení Smlouvy o poskytnutí dotace na provoz přívozu na rok 2021 
Starostka seznámila přítomné se smlouvou o poskytnutí dotace na provoz přívozu na rok 
2021. Středočeský kraj poskytne částku 480 tisíc Kč, tj. stejnou jako v loňském roce. 
 
Návrh usnesení 4/7/21:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje smlouvou o poskytnutí dotace na provoz přívozu 
na rok 2021 a pověřuje starostku k jejímu podepsání.  
 
Hlasování: PRO - 6, PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno.  
 
7.  Projednání žádosti o půjčku 
Obecní úřad přijal žádost o poskytnutí finanční výpomoci formou půjčky od občanky obce A. 
S. ve výši 150 tisíc Kč. Starostka navrhuje stejné podmínky jako u minulých půjček, tj. 3 % 
úrok z celé částky, splatnost 60 měsíců s možností jednorázového splacení kdykoliv 
v průběhu termínu splácení.  
 
Návrh usnesení 5/7/21:  
Zastupitelstvo obce Máslovice schvaluje poskytnutí finanční výpomoci formou půjčky 
občance obce A. S. ve výši 150 tisíc Kč za podmínek uvedených ve smlouvě a pověřuje 
starostku k jejímu podepsání. 
 



Hlasování: PRO - 5,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 1 (V. Sýkorová) 
Usnesení schváleno. 
 
8. Schválení konání kulturních akcí na rok 2022 
Masopust 29. 1.  
Máslovická šlápota 9. 4.  
Svatojánská noc 18. 6.  
Závod lodí Bohnice-Máslovice 16. 7.  
Posvícenské vinobraní 10. 9. 
Máslovické dýňování 15. 10. 
Tvoření Betlému 19. 11.  
 
Návrh usnesení 6/7/21:  
Zastupitelstvo obce Máslovice souhlasí s výše uvedenými akcemi pod záštitou obce 
Máslovice. 
 
Hlasování: PRO - 6,  PROTI - 0, ZDRŽEL SE – 0  
Usnesení schváleno. 
 
9. Různé  
Starostka přednesla následující zprávy:  
1. Sázení stromů 7. listopadu od 10 hodin. Budou se sázet hrušně i třešně, nutno nalákat co 
nejvíce dobrovolníků.  
2. Oprava vpusti dešťové kanalizace před OÚ provádí p. Kostka. Opraví i poklop na žumpě 
v zahradě mateřské školy a prasklou fasádu na západní straně budovy mateřské školy.  
3. Bylo předáno „staveniště“, tj. budova staré hospody č. p. 128 firmě ACG-Real, která do 
čtrnácti dnů zahájí rekonstrukci.  
4. Starostka zajistí ořez lip v těsné blízkosti staré hospody. Provede pan Jan Halík.  
5. Velký vítr minulý týden nezpůsobil v obci naštěstí větší škody, jen vyvrátil jednu borovici 
přes cestu lesem na Dol (v místech u „kukačky“). Ladislav Hořánek se nabídl pomoc a 
borovici z cesty odstranil. 
6. Starostka zakoupila nové sezení na náves, staré bylo částečně zlikvidováno, částečně bude 
opraveno a umístěno na jiné příhodné místo v obci, např. do ulice Dolánecké.  
7. Je nutné ze staré hospody vystěhovat velká kamna, skříň a menší skříňku.   
 
10. Diskuse  
 
Diskuse byla o zpravodaji, zejm. článcích p. Nedelkova.  
Diskuse s O. Procházkou, ředitelem VÚVč o finanční náročnosti o přívozu. V lednu požaduje 
p. Procházka navýšení dotace o 150 000 tis. na další rok.  
 
Starostka poděkovala přítomným za účast a ukončila schůzi ve 21:40 hodin.  
 
 
Zapsal:  A. Illichman 
 
 
Ověřili:   M. Kovácsová,     P.  Herman  
 


